



UNCLASSIFIED

OTTAWA, April 17, 1991

CIRCULAR DOCUMENT

Admin. No. 14/91 (MFR)

PRICE INCREASE INFORMATION

The purpose of this circular is to request that missions undertake the annual review of the impact of inflation on their budgets for Goods and Services. Provision for price increases (i.e. inflation) affecting mission budgets must be included in the Department's Multi-Year Operational Plan (MYOP) which is required by Treasury Board in September.

2. You are requested to calculate the effect of inflation on all Mission operating expenditures between May 1990 and May 1991.

3. Each Mission must complete and submit the "Price Level Changes" form (EXT 1527). The procedure to be used is the same as in previous years and is described in section 22.5 of the Financial Management Manual, Volume 2: Missions.

SANS COTE

OTTAWA, le 17 avril 1991

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE

No. Admin. 14/91 (MFR)

DONNÉES SUR L'AUGMENTATION DES PRIX

La présente circulaire a pour objet de demander aux missions de faire un résumé des augmentations de prix concernant les dépenses de fonctionnement. Les augmentations de prix qui touchent les budgets des missions doivent être prévues dans le plan opérationnel pluriannuel (POP) du Ministère qui doit être présenté au Conseil du Trésor en septembre.

2. On vous demande de calculer l'effet d'inflation sur tous les frais de fonctionnement aux missions entre mai 1990 et mai 1991.

3. Chaque mission doit compléter et présenter le formulaire "Evolution des prix" (EXT 1527). Les procédures à suivre sont les mêmes que celles utilisées au cours des années précédentes et sont décrites à la section 22.5 du manuel de la gestion financière, volume 2: missions.

.../2

FOR ACTION

Heads of Missions

FOR INFORMATION

Deputy Ministers

Assistant Deputy Ministers

Directors General

Directors

POUR SUITE A DONNER

Chefs de mission

A TITRE D'INFORMATION

Sous-ministres

Sous-ministres adjoints

Directeurs généraux

Directeurs